

**聚會時間**

- 主日**      **9:45 am**    會前禱告  
               **10:00 am**    擘餅記念主  
               **11:00 am**    信息分享
- 2日** 提前一章 11 節 (榮耀的福音)  
 1 Timothy 1: 11 (Glorious Gospel)
- 9日** 弗五章 25-27 節 (榮耀的教會)  
 Ephesians 25: 25-27 (Glorious Church)
- 16日** 啟十一章 15 節 (榮耀的國度)  
 Revelation 11: 15 (Glorious Kingdom)
- 23日** 啟二十一章 1-2 節 (榮耀的聖城)  
 Revelation 21: 1-2 (Glorious City)

**週二**      **8:00 pm**    禱告聚會

**週四**      **10:00 am**    歡樂時光

**週六**      \* 同時間有青少年與兒童聚會 (英文)

- 1日**    **6:30 pm**    聚餐  
           **7:30 pm**    新春福音聚會
- 8日**    **7:30 pm**    查經聚會
- 15日**   **7:30 pm**    查經聚會
- 22日**   **7:30 pm**    查經聚會
- 29日**   **7:30 pm**    查經聚會

**區聚會**

**北區**    溫哥華/本拿比/菲沙河以北  
 聯絡人: 劉志光 弟兄 (604-649-8138)  
           劉珏 姊妹 (604-716-7321)

⇒ 3 家聚會時間地點另行通知

**南區**    列治文/三角洲/素里/菲沙河以南  
 聯絡人: 周茂林 弟兄 (604-327-2835)  
           陳惠忠 弟兄 (604-202-7677)

⇒ 5 家聚會正常進行

**會所聯絡資訊**

Phone: **604-266-5350**  
 Address: **8850 Selkirk Street, Vancouver**  
<http://AssemblyofGodinVancouver.com>

**特別事項**

- 一、2月1日(週六)新春福音聚會 - 6:30 pm 聚餐，7:30 pm 福音聚會。
- 二、2月2日(主日)集合聚會(擘餅及信息)。
- 三、2月17日(週一)上午家庭日事奉交通聚會，中午愛筵。
- 四、每週四上午十時在會所有“歡樂時光”，歡迎弟兄姊妹及親友參加。
- 五、“每日嗎哪”可在下列網址收看：  
<http://naccvan.com/dailymanna/>

\*\*\*\*\* 請為教會各項聚會服事代禱 \*\*\*\*\*



**主日信息聚會聖經鑰節**

**第一週 提前一章 11 節 (1 Timothy 1: 11)**

這是照著可稱頌之神交託我榮耀福音說的。  
 according to the glorious gospel of the blessed God which was committed to my trust.

**第二週 弗五章 25-27 節 (Ephesians 25: 25-27)**

<sup>25</sup> 你們做丈夫的，要愛你們的妻子，正如基督愛教會，為教會捨己，<sup>26</sup> 要用水藉著道把教會洗淨，成為聖潔，<sup>27</sup> 可以獻給自己，做個榮耀的教會，毫無玷汙、皺紋等類的病，乃是聖潔沒有瑕疵的。

<sup>25</sup> Husbands, love your wives, just as Christ also loved the church and gave Himself for her, <sup>26</sup> that He might sanctify and cleanse her with the washing of water by the word, <sup>27</sup> that He might present her to Himself a glorious church, not having spot or wrinkle or any such thing, but that she should be holy and without blemish.

**第三週 啟十一章 15 節 (Revelation 11: 15)**

第七位天使吹號，天上就有大聲音說：「世上的國成了我主和主基督的國，他要做王，直到永永遠遠。」

Then the seventh angel sounded: And there were loud voices in heaven, saying, "The kingdoms of this world have become *the kingdoms* of our Lord and of His Christ, and He shall reign forever and ever!"

**第四週 啟二十一章 1-2 節 (Revelation 21: 1-2)**

<sup>1</sup> 我又看見一個新天新地，因為先前的天地已經過去了，海也不再有了。<sup>2</sup> 我又看見聖城新耶路撒冷由神那裡從天而降，預備好了，就如新婦裝飾整齊等候丈夫。

<sup>1</sup> Now I saw a new heaven and a new earth, for the first heaven and the first earth had passed away. Also there was no more sea. <sup>2</sup> Then I, John, saw the holy city, New Jerusalem, coming down out of heaven from God, prepared as a bride adorned for her husband.